
Beste CDA’ers, 
 
Op 13 juni kiezen de leden een nieuwe voorzitter voor de afdeling Zuid-
Holland. Ik ben kandidaat en vertel graag welke uitdagingen ik met de 
leden en het bestuur wil oppakken. 
 
 
 
De uitslag van de Tweede Kamerverkiezingen geeft ons de wind in de rug. 
Geen beter moment om nu met elkaar te werken aan het vernieuwen en 
versterken van het CDA! Met elkaar zullen we een antwoord moeten geven op de vraag: welke 
richting gaan we op? Sinds het voorjaar van 2016 heb ik met veel leden, vrijwilligers en (oud-) politici 
en afdelingsbestuurders gesproken over de toekomst van het CDA in onze provincie. Er is veel 
behoefte aan verbinding en nieuw elan. Investeren in de vereniging is heel hard nodig. Ik ben zeer 
gemotiveerd om hiervoor de benodigde stappen te zetten. 
 
 
 
Zuid-Holland is een provincie van verscheidenheid: stad en platteland. Dit is de kracht van onze 
provincie, maar ook een flinke uitdaging, want voelen de afdelingen zich voldoende gehoord? Ik wil 
recht doen aan ieders eigenheid maar doe daarnaast een appèl op alle afdelingen tot samenwerking, 
ontmoeting en uitwisseling. Daarbij is het mijn ambitie om vanuit de provinciale afdeling actiever en 
beter de helpende hand te reiken aan afdelingen en netwerken. Met elkaar moet het lukken om op 
21 maart 2018 in alle gemeenten mee te doen aan gemeenteraadsverkiezingen. De inzet van onze 
(oud-)bestuurders vind ik daarbij heel belangrijk. 
 
 
 
Actieve en betrokken vrijwilligers vormen het fundament van onze partij. In de komende jaren wil ik 
mij samen met het bestuur inzetten voor de versterking van de basis; we hebben simpelweg méér 
leden nodig om zichtbaar, eigentijds en herkenbaar uit te stralen dat het CDA de volkspartij van de 
toekomst is. We gaan daar samen met de afdelingen werk van maken. Het CDA moet zich in mijn 
optiek ontwikkelen tot netwerkverenging en leden uitdagen om nieuwe netwerken te starten. De 
bestaande platformen zijn hiervan al een mooi voorbeeld. Zo krijgen we zicht op nieuw talent en 
wordt de drempel om lid en actief te worden lager. 
  
 
 
Onze partij ken ik als mijn broekzak door mijn werk en vrijwilligerstaken in de afgelopen zestien jaar. 
Een lange inwerkperiode is niet nodig, ik kan direct aan het werk! Het voorzitterschap wil ik vervullen 
op mijn eigen manier; gedreven, met charme, een positieve insteek en oprechte aandacht voor 
mensen. Maar ik durf ook de vinger op de zere plek te leggen als dat nodig is. Als voorzitter zal ik 
Zuid-Holland zelfbewust vertegenwoordigen in het partijbestuur. Ik wil daar meer verbinding zoeken 
en samenwerken met andere provinciale afdelingen om de partij verder te ontwikkelen. Mijn grootste 
opdracht zie ik echter in Zuid-Holland. Het voorzitterschap is een serieuze taak en ik ben bereid om 
deze taak serieus in te vullen.  
 
Het CDA Zuid-Holland is ‘groter dan je denkt’. Vanuit die gedachte wil ik de vereniging een stevige 
impuls geven, de basis versterken schwung terugbrengen. Dat kan alleen als we de uitdagingen 
samen aangaan. Met de Statenfractie, gedeputeerde en waterschapsfracties en natuurlijk met jullie 
wil ik graag aan de slag! 

 
Mag ik op uw stem rekenen? 

 
Relus Breeuwsma 

Verbinding en nieuw elan 

Stad en regio 

Versterken van de basis 

De partijmachine oliën 


